

Schimmel Filtertechnik GmbH & Co. KG

Industriestraße 4
74040 Adelsheim, Germany
Phone +496291/6209 0

Fax +496291/6209 444
info@schimmel-adelsheim.de
www.schimmel-adelsheim.de

Tailor-made and individual solutions from one source

The SCHIMMEL Group has more than 70 years of experience in the manufacturing of technical filters and strainers, as well as precision turned parts. Therefore, we offer tailor-made and innovative system solutions from a single source due to professional know-how and advice.

We manufacture filters made of plastic and metal in a wide variety of shapes, sizes, plastic compositions, metals and combinations. The tools required for this purpose are developed and manufactured in our own integrated mold and tool making department.

We have also expanded our expertise in the field of precision injection molding. As a result, we are active in 3 different product areas: filter and turning technology, as well as precision injection molding technology for complex components. This combination makes us unique in Europe.

Through a certified quality management system according to IATF 16949, as well as an integrated quality awareness of our employees, we ensure subsidiary that our parts meet the customer requirements.

We serve our customers not only from our location in Germany, but also from our branch in Slovakia.

Maßgeschneiderte und Individuelle Lösungen aus einer Hand

Die SCHIMMEL Group weist seit über 70 Jahren Erfahrungen in der Fertigung von technischen Filtern und Sieben sowie Präzisionsdrehteilen auf. Darum bieten wir unseren Kunden durch fachliches Knowhow und Beratung maßgeschneiderte, innovative Systemlösungen aus einer Hand.

Filter aus Kunststoff und Metall fertigen wir in den unterschiedlichsten Formen, Größen, Kunststoffen, Metallen und Kombinationen. Die hierfür benötigten Werkzeuge entwickeln und erstellen wir in unserem eigenen Werkzeugbau.

Zudem haben wir unser Können auf dem Gebiet des Präzisionsspritzgusses ausgebaut. Daher bewegen wir uns in 3 unterschiedlichen Produktbereichen: der Filter- und Drehtechnik sowie der Kunstspritzgusstechnik für komplexe Bauteile.

Durch unser zertifiziertes Qualitätsmanagementsystem nach IATF 16949, sowie dem fest verankerten Qualitätsbewusstsein unserer Mitarbeiter, stellen wir von Anfang an sicher, dass unsere Teile ihren Anforderungen entsprechen.

Unsere Kunden betreuen wir nicht nur von unserem Standort in Deutschland sondern auch von unserer Niederlassung in der Slowakei.



Core competencies

- Custom-made solutions
- Combination parts
- In-house toolmaking
- ISO 9001 & IATF 16949
- Serial production

Kernkompetenzen

- Kundenspezifische Lösungen
- Kombinationsteile
- Eigener Werkzeugbau
- ISO 9001 & IATF 16949
- Serienfertigung